

No. 71826

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 55577. **Netherlands (for the European part of the Netherlands) and Ukraine**

Exchange of notes constituting an agreement extending the Agreement between the Kingdom of the Netherlands and Ukraine on the International Mission for Protection of Investigation. Kyiv, 14 July and 14 September 2021

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
Netherlands, 8 December 2022

Done at New York on 3 February 2023

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 55577. **Pays-Bas (à l'égard de la partie européenne des Pays-Bas) et Ukraine**

Échange de notes constituant un accord prorogeant l'Accord entre le Royaume des Pays-Bas et l'Ukraine sur la Mission internationale pour la protection des enquêtes. Kiev, 14 juillet et 14 septembre 2021

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Pays-Bas, 8 décembre 2022

Fait à New York le 3 février 2023

Pour le Secrétaire général